
Referat af afdelings møde vestergade kollegiet 18.12.22 
Agenda 

1. Valg af ordstyrer  

2. Gennemgang af regnskab samt godkendelse 

3. Røgfrit kollegie  

4. Bilparkering + Åben port 

5. Tour de chambre 

6. Valg af ny bestyrelse 

Bestyrelses medlemmer  

Laura, Christian, Hans  

Hans, og Christian deltager, Laura er i USA  

Valg af ordstyrer  

Christian Vælges som ordstyrer  

Gennemgang af regnskab 

Vi gennemgik regnskabet, samt information om underskuddet, og at el prisen er meget god… osv. Den blev 

godkendt  

Røgfrit kollegie 

Der ren enighed blandt deltager at kollegie skulle være røgfrit. Det blev vedtaget ved mødet 

Bilparkering + åben port  

Der var store klager om bil parkeringen, hvor bilerne parkerer i hvad der er en brandvej, hvilket de ikke må, 

og at der er parkeret 3. biler ofte, selvom skødet kun er for 2 biler. 

Herudover lukker de ikke porten når de parkerer.  

Dette var der stor tale om det var et problem, da der har været problemer med den åbne port at folk er 

gået ind i kollegiet og er tisset og brækket sig. Herudover har der været personer der er gået ind, hvor de 

har prøvet at komme ind af en dør, men den var heldigvis låst og de smuttede efter lidt tid.  

Herudover er det generelt træls at have en åben port i midten af Århus, især om natten da det kan gå vildt 

fra sig.  

Herudover er det træls der parkerer biler i gården som der ikke må, de blokerer vejen for cykel udgangen, 

og nogle gange for udgangen af bygning D, og C. Hvilket er brandudgange.  

Der har været tale om at ringe til brandvæsnet, da de blokerer for brandudgange, hvilket er ulovligt.  

Herudover har der været snak om at fjerne hængsler fra porten, så de forbliver lukket.  

Der har også været snak om at lave sedler at stille på bilerne.  

Så det er et meget stort punkt og noget beboere på kollegiet er meget træt af.  

Tour de chambre  



Vi har snakket om at bedste approach ift at bruge penge er at holde fest i fællesrummet, og herudover give 

lidt penge til dem der melder sig til, så de kan pynte op, dette kan booste viljen.  

Valg af ny bestyrelse.  

Vi har fået ny bestyrelse 

Christian er blevet formand  

Hans forbliver fællesrums ansvarlig  

Emma Bebe bliver kasser  

Jakob Kjær bliver suppleant 1.  

August Kinegaard bliver suppleant 2.  

 

 


